
PROTOKOLL	  FÖRT	  VID	  BESLUTSMÖTE	  15	  EMTERVIKSFIBER.	  

TID:	  	   	   2013-‐09-‐04	  KL.	  18:00	  

PLATS:	   	   HÖGBERG	  HOS	  TOMMY	  LARSSON	  

NÄRVARANDE:	   Kjell	  Nilsson,	  Fredrik	  Jonsson,	  Fredrik	  Stodne,	  Leif	  Östlund,	  Rikard	  	  

	   	   Nilsson	  och	  Peter	  Hilmersson.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	   	   Sten-‐Åke	  Berg	  	  RELACOM	  

	   	   	  

1§	  

Kjell	  Nilsson	  hälsade	  oss	  välkomna	  och	  öppnade	  mötet.	  

2§	  

Peter	  Hilmersson	  valdes	  som	  sekreterare.	  

3§	  

Föregående	  protokoll	  lades	  till	  handlingarna.	  	  

4§	  

Sten-‐Åke	  informerar	  om	  läget.	  

Vid	  samförläggningen	  med	  Fortum	  i	  Gunnerud	  saknas	  markeringsnät	  men	  entreprenören	  Kewab	  
lovar	  att	  GPS	  mäta	  in	  nätet	  istället.	  

Markfast	  och	  Forsås	  	  har	  bara	  någon	  km	  kvar	  att	  gräva	  i	  Gårdsjö.	  Därefter	  kör	  Markfast	  
samförläggningen	  med	  Fortum	  i	  Bogerud	  

MS	  gänget	  håller	  på	  i	  Vittby	  och	  fortsätter	  sedan	  i	  Ås.	  

Petterson	  fortsätter	  österut	  mot	  Mellanviken	  och	  Sandviken	  och	  får	  lägga	  stammen	  delvis	  i	  
landsvägsdiket.	  

Göran	  Svedjebro	  är	  ombedd	  att	  ta	  kontakt	  med	  markägaren	  Lindblom	  angående	  markavtal.	  

Förhoppningen	  är	  att	  all	  grävning	  ska	  vara	  klar	  i	  September.	  

Blåskillarna	  forcerar	  och	  är	  nu	  klara	  med	  Kommunstammen	  Sunne-‐Bössviken	  och	  stamfibernätet	  
Högberg-‐Bössviken-‐Humletorp.	  

Larssons	  el	  har	  börjat	  med	  intallationen	  i	  fastigheterna	  och	  beräknar	  hinna	  ca	  45st/	  vecka	  

Sten-‐Åke	  förklarar	  att	  det	  finns	  två	  syften	  med	  dosan	  på	  utsidan	  väggen	  -‐	  Fiberkopplarna	  behöver	  
inte	  in	  i	  fastigheten	  och	  vid	  felsökning.	  

Inskarvningen	  i	  stationerna	  Sunne-‐Bössviken	  är	  klar.	  

Grävstarten	  i	  Torvnäsområdet	  beräknas	  till	  mitten	  av	  September	  och	  Relacom	  har	  ”mängdat”	  fiber	  
till	  Scanova	  för	  området.	  



Sten-‐Åke	  lämnar	  över	  en	  offert	  för	  Forshagadelen	  till	  Fredrik	  J.	  

Inkopplingsordningen	  blir	  Östra	  Ämtervik-‐	  Bössviken-‐Angersby-‐Visterud	  och	  målet	  är	  att	  alla	  
medlemmar	  ska	  vara	  uppkopplade	  före	  jul.	  

5§	  

MEDLEMSLÄGET	  

Syd:	  178	   Öst:	  176	   Väst:	  157	  	  	  	  Nord:	  30	  	  	  	  	  	  	  	  TOTALT:	  541	  	  	  Därutöver	  52st	  anslutningar.	  

	  

6§	  

Anders	  Eriksson	  har	  grävt	  500	  meter	  av	  totalt	  800	  meter.	  Han	  får	  två	  veckor	  på	  sej	  att	  gräva	  klart.	  

7§	  

Inga	  skrivelser	  att	  behandla	  har	  inkommit	  sedan	  förra	  mötet.	  

8§	  

Beslutades	  att	  i	  abonnemangsfrågor	  får	  medlemmarna	  själva	  ta	  kontakt	  med	  leverantörer.	  

Beslutades	  att	  lämna	  frågan	  om	  inmätning	  av	  kanalisationen	  fortsatt	  öppen.	  	  Ett	  argument	  för	  
inmätning	  är	  enligt	  Sten-‐Åke	  att	  markeringsbanden	  inte	  är	  åsksäkra.	  

Beslutades	  att	  Fredrik	  S	  och	  Tommy	  L	  uppdaterar	  hemsidan	  med	  en	  tidsplan	  för	  installation	  i	  
fastigheterna.	  

8§	  

Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  onsdag	  2/10	  kl.	  18:00,	  samma	  plats.	  

9§	  Övriga	  frågor	  

Beslutades	  att	  fiberföreningen	  tar	  kostnaden	  för	  återställning	  av	  Lena	  Gynnemos	  tomt.	  

10§	  

Ordföranden	  	  avslutade	  mötet.	  

	  

Östra	  Ämtervik	  2013-‐09-‐04	  

	   	   	   	  

……………………………………………	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ……………………………………..	  

Kjell	  Nilsson,	  ordf.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Peter	  Hilmersson,	  sekr.	  

	  

	  

	  



	  


